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Styrelsens berättelse

Antal medlemmar i föreningen: ca 185 st

Övergripande verksamhetsmål - Visionen är att klubben verkar för att ha
välutbildade hästar i en trivsam miljö med kunnig personal. Ledstjärnan är att
människor i alla åldrar med respekt för varandra ska utveckla sitt kunnande
om hästar, ridning, tävlingsverksamhet och sjukgymnastisk träning.

2023
Styrelsen har under året bestått av 10 medlemmar. Linnéa Magner omvaldes till
ordförande av årsmötet. Sex styrelsemedlemmar återstod sedan tidigare; Stine
Hinders, Evelina Hanis, Elin Hinders, Ulrika Persson, Lisa Täpp och Linnéa Magnér.
Vid årsmötet tillkom tre nya ledamöter; Per Lindberg, Evelina Axelsson och Jenny
Skoog-Engemoen. Ungdomssektionens representant i styrelsen var Isabell Hedlöf.

Vid verksamhetsårets början bestod den fasta personalstyrkan av två ridinstruktörer;
Sara Wenjedahl och Jessica Johansson samt Amanda Hallgren som stallpersonal. I
mars anställde vi Leif Olsson som vaktmästare på deltid. I juli valde Sara att avsluta
sin tjänst hos oss och i september provanställdes Kristin Jansson.
Även en del vikarier har bistått personalen.

Budgeten som lades för året hade ett minusresultat på ca 600 000 kronor. Styrelsen
presenterade detta samt ett förslag på att få gå vidare till kommunen med ett
anläggningsövertagande för årsmötet. Det som kostar mest pengar för föreningen är
just att äga anläggningen och mycket pengar som dras in ideellt går till att betala
den. Budgeten tillåter inte heller någon form av upprustning av anläggningen.
Årsmötet gav sitt stöd till styrelsens förslag att erbjuda kommunen att ta över
anläggningen.
Med hjälp av bidrag från kommunen, SISU och Vattenregleringsfonden har vi kunnat
gör energibesparande åtgärder på anläggningen. Belysningen i ridhuset har bytts ut
till LED-lampor och ett nödbelysningssystem har installerats. Ventilation och
värmesystem håller på att bytas ut.

Medlemmarna har under året jobbat mycket ideellt. De har städat Grönland under
sommarens lördagar, satt plant under två helger, varit funktionärer på Gatufestivalen,
och sålt mat på streetrace i Dala-järna. För första året arrangerade vi även Älvracet
under dansbandsveckan.
Försäljningar har bestått av Newbody, flaskor till Älvracet och plastpåsar.
Som vanligt genereras även pengar till ridklubben när folk kopplar sina konton till
ridklubben när de spelar på Svenska spel, Bingolotto, eller när de handlar från
företag som samarbetar med Sponsorhuset.



Under höstterminen började cafeterian efter många års uppehåll bemannas av
medlemmar som rider lektion igen.

Antal protokollförda styrelsemöten: 14 stycken

Förtjänst från ideella insatser

Älvrace 110 000

Plantsättning 55 000

Försäljning Newbody 47 864

Försäljning plastpåsar 12 746

Bingolotto 16 354

Städning Grönland 23 000

Dala-Järna streetrace 30 000

Gatufestival 4 000

Totalt 300 648

Vi vill rikta ett varmt tack till alla medlemmar för fantastiska insatser!
Hälsningar, styrelsen



Ridskolans berättelse

Antal uppsittning/vecka: ca 110 st

Extra aktiviteter:
Under året har en grönt kort-kurs genomförts, uteritter, maskeradhoppningar,
stallaktiviteter, märkesläger och olika ridläger erbjöds under sommaren.
De flesta hästar var uthyrda under sommaren.
Extraträningar med externa instruktörer i både hoppning och dressyr, pay & jumps
och klubbtävlingar.

Personal:
Jessica Johansson – ridinstruktör, Heltid
Amanda Hallgren – stallpersonal, deltid
Sara Wenjedahl – ridinstruktör, deltid (t.o.m. juli)
Kristin Jansson – ridinstruktör, deltid (fr.o.m. september)
Leif Olsson – vaktmästare, deltid (fr.o.m. mars)

Övrigt:
I privathäststallet finns idag 3st uppstallade, 3 lediga platser.
En ponny blev sparkad under sommaren och har vilat länge. Försiktig igångsättning
påbörjad.
Några hästar har sålts och köpts in under året. Bland annat har Fanagan gått i
pension efter 13 års tjänst hos oss. Arbetet med att stabilisera hästmaterialet går
framåt.



Tävlingskommitténs berättelse

Tävlingskommitténs medlemmar under året:
Ida Kihlgren
Sanne Runesson
Elin Hinders
Linnéa Magnér
Kristina Ljungberg
Anneli Alriksson
Linda Svalling

I maj arrangerade vi tillsammans med Ilbäckens RF en 1* och 2* dressyrtävling
för ponny och häst. Även i september skulle vi tillsammans med Ilbäckens RF
arrangerat en 1* och 2* dressyrtävling för ridhäst men den blev tyvärr inställd på
grund av för få anmälda.
Under våren har vi haft ett hopplag för ponny i division lll. Även under hösten har vi
haft ett hopplag för ponny i division ll. Vi har även haft en ryttare utlånad till Ilbäckens
RF som haft ett lag i hopplag för ponny i division I och en ryttare utlånad till
Västerdala SRF som haft ett dressyrlag för häst i division I.



Ungdomssektionens berättelse

Styrelsen har bestått av

· Ordförande Jasmine Eriksson
· Vice ordförande, Sekreterare Isabell Hedlöf
· Kassör Klara Gellerbrant
· ledamot Agnes Eriksson
· Ledamot Signe Lindstrand
· Ledamot Alwa Tedfelt
· Ledamot Ebba Päbel (6 månader)
· Ledamot Maja Kullander (6 månader)

Sammanfattning

Under året har Ungdomssektionen anordnat 1 barnkalas, 1 övernattning, 2
filmkvällar, 4 käpphästaktiviteter, 1 ponnyridning vid församlingshemmet, 1 julshow +
julshowsträningar, samt en US-dag som blev väldigt populär.

Vi har även sålt Ungdomssektionens lilla ponny Fanagan, han har varit på klubben
som ungdomssektionens “maskot” länge, men det var dags för honom att gå i
pension.

Årets större utgifter har gått till en ny häst till ungdomssektionen som kostade oss
35.000 kr eftersom ridklubben sponsrade oss med 5000 kr, vi har även sponsrat
ridklubben för underlag till ridhuset med 20.000 kr.

Julshowen är ungdomssektionens stora inkomst där vi drog in drygt 10.000 kr. En till
inkomst är pengar som har samlats in från Pantamera. Även på våra andra
aktiviteter har vi dragit in mycket pengar som har gjort att vi går in i 2024 med nästan
exakt lika mycket som året innan.

Verksamheten i siffror

· Under året genomfördes 10 arrangemang
· Det fanns 18 128,95 kr på banken vid årsskiftet 2022-2023
· Det fanns 18 226,95 kr på banken vid årsskiftet 2023-2024
· Ungdomssektionen har sponsrat klubben med ponnyn “Nils” och

ridhusunderlaget. Totalen för detta blev 55 000 kr.


